
                                              Prognose voor het jaar 2018

                       En ietsje verder door Christiane Renner, stichting Mysterion                   

 Deze prognose is in oktober 2017  tot stand gekomen met behulp van de astrologie, inclusief de astrologie van 
de Zwarte Lichten (Lilith),  de Tarot- en Lenormandkaarten.

Waarschuwing, wie het oude wil behouden, kan deze prognose beter niet lezen! 
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1.Collectief/Voor de hele wereld:

Velen van ons ondervonden/-vinden dit jaar (2017) al een voorgevoel van komende, ingrijpende 
veranderingen. Terecht, want 2018 is, zeker vanuit astrologisch zicht, een bijzonder jaar. 2018 wordt 
een begin gemaakt, dat de “nieuwe” en de vrouwelijke energie  wind in de zeilen krijgt. 

Veel mensen weten of voorvoelen al, dat een duizenden jaren oude cyclus afloopt; een cyclus die het 
donkere tijdperk wordt genoemd door onze onbewustheid. Deze begon gedurende een cataclysme 
rond 12.000 jaar geleden, waarover verhalen over heel de wereld te vinden zijn. In de bijbel wordt het  
de zondvloed genoemd. Het grote onbewust worden en leven vanuit overlevingspatronen en 
aanpassing begon toen.  Nu is er een nieuw tijdperk op komst;  naast de iets kleinere cyclus, het einde  
van het Vissentijdperk en het begin van het tijdperk van de Waterman. Een unieke algehele omslag 
staat ons te wachten. Er bestaat een oeroude tekst van de Soemeriërs (4.000-2.000 jaar voor C.), die 
dit gebeuren voorspelde. Ze hebben veel teksten achtergelaten, waaruit hun grote kennis op velerlei 
gebieden blijkt. Ze zeiden echter, dat ze hun kennis te danken hadden aan een veel ouder volk, dat 
nog veel meer wist, maar wiens land in een dag en nacht is ondergegaan. Dat lijkt op een verwijzing 
naar Atlantis. Zij kenden naast de Grote Hemelgodin (in de astrologie de Zwarte Maan Lilith) ook 
haar partner, de Zwarte Zon, ook onderdeel van de Zwarte Lichten (zwart = occult, met het blote oog 
niet zichtbaar) in de astrologie. Ik kwam de onderstaande tekst tegen, toen ik jaren geleden, in het 
kader van onderzoek naar de werking van de Zwarte Lichten in de astrologie ( de Zwarte Maan en de 
Zwarte Zon) op zoek was naar informatie over de Zwarte Zon. Er bleek, dat de Zwarte Zon niet alleen 
in India en in Soemerië bekend was, maar ook in het oude Mesopotamië en bij de Midden-
Amerikaanse Tolteken. Zij zeiden, dat de witte zon zichtbaar aan de hemel staat, terwijl de Zwarte 
Zon binnen in ons schijnt. De Zwarte Zon werd als goddelijk licht gezien (bewustzijn). Ze heeft echter 
Ishtar/Isis/Lilith = de Zwarte Maan nodig om te kunnen schijnen.    

1.a Oude Soemerische tekst:

Volgens de Soemerische tekst zou toen (ik neem aan, rond 2.000 jaar v.C., toen het tijdperk van de 
Ram begon), een Tijdperk van de Duisternis komen, zodat de goden hun thuisland kwijt zouden raken 
en “zelfs hun gedachten geketend zijn”. (Aangezien wij met onze gedachten ons eigen universum 
scheppen, is deze zin heel belangrijk. De afdaling naar het donker gebeurde in fases, neem ik aan.) De 
grote hemelgodin Ishtar ( in de astrologie Lilith, de Zwarte Maan) en haar partner de Zwarte Zon 



moesten de aarde verlaten en zouden pas terugkeren, zodra het tijdperk van de duisternis zou 
aflopen en het tijdperk van de “Waterkom” (de Waterman) zou beginnen. Ishtar klaagde dat in het 
donkere tijdperk het onderste, laagste het bovenste gaat beheersen. Er werd ook het einde van het 
duistere tijdperk voorspeld en de komst van de nieuwe Sargon, de bevrijder. Het nieuwe, komende, 
lichte tijdperk daarna, wanneer de grote Hemelgodin weer terugkeert met haar partner, wordt het 
Tijdperk van Ishtar genoemd. Dan zou de deksel van de waterkom zich openen.

1.b. De actuele situatie:

Voor zover de oude voorspelling. Het tijdperk van de Vissen is aflopende en het tijdperk van de 
Waterman is begonnen. Het Donkere tijdperk heerst en inderdaad, het laagste beheerst het 
bovenste, we werden onbewust en heel veel kennis is verloren gegaan . Sinds 25-30 jaar zijn 
verschijnselen van de op handen zijnde ondergang van het oude, donkere tijdperk goed waar te 
nemen: de oude energie wordt steeds absurder; haast, controle, ik- en hebzucht, stress, agressie, het 
ontzielen zijn enorm toegenomen, om slechts enkele van de vele symptomen te benoemen. We 
plegen daarmee pure ecocide. Als nu geen omslag zou komen….  Maar nu keren het Licht/bewustzijn 
en de vrouwelijke energie weer terug: rond 1930 werd niet alleen Pluto ontdekt, maar ook het 
Systeem van de Zwarte Lichten. Bovenstaande oeroude tekst is dus hoogst actueel. Het jaar 2018 
vertoont tekenen van een enorme transformerende kracht, die de komende energie gaat 
ondersteunen en de oude energie gaat transformeren. We mogen echter in 2018 niet meteen een 
revolutie verwachten, want na twee vurige, nerveuze, ongeduldige en hectische jaren mogen we nu 
een jaar verwachten met vrouwelijke energie, die dan versterkt binnenkomt, na duizenden jaren weg 
geweest te zijn en een kalme, standvastige en praktisch gerichte aardse energie. Het is nog niet 
dramatisch, nog niet, het verloopt in golven, het tij begint te keren richting bewustwording.

 Omdat we steeds onbewuster zijn geworden, zijn we het besef van en het contact met onze ware 
aard, spiritualiteit kwijtgeraakt. We zijn de weg kwijt, waardoor iedereen ons van alles wijs kan 
maken. De donkere kant maakt daar aardig gebruik van.  Als we ergens de weg niet weten, sluiten 
we ons aan bij een gids. Ik zie hier in hartje Amsterdam dagelijks veel groepen toeristen die zich door 
een gids door de stad laten leiden. Een spirituele gids, daar staan we in het westen wantrouwig 
tegenover. Door al die sektes en valse gidsen in de jaren ’70 van de vorige eeuw had ik ook een 
kritische houding aangenomen. En toch heb ik een ware spirituele gids, een satguru, een mysticus 
ontmoet, Yoginam Abbahji. Het valt buiten ons bevattingsvermogen om te zien, waartoe een bewust 
Mens in staat is. Juist nu het tij kantelt, zijn er gidsen, die op ons wachten. Laten we ons gidsen – door  
de juiste gidsen. 

 Aardse en vrouwelijke energie - wat houdt dat in? 

1.c. Vrouwelijke en mannelijke energie, het yin en yang van de kosmos:

De vrouwelijke energie is onder andere kalm, verstild, naar binnen gericht, zielsmatig, intuïtief, 
sensitief, gericht op natuur en natuurlijke processen, geduldig, sociaal, solidair met andere vrouwen, 
circulair, uitdijend, yin. Hierbij horen natuurlijke, vloeiende lijnen.  De mannelijke energie is lineair, 
direct op het doel gericht, actief en ontdekkend, naar buiten gericht, leiderschap en controle, het 
kunstmatige; deze energie is centrifugaal, samentrekkend, yang; hierbij horen rechte lijnen en 
hoeken. In patriarchaten wordt de heldendood vereerd; in matriarchaten wordt het leven beschermd.  
De energie en kracht van vrouwen wordt sterker, naarmate meer vrouwen met elkaar solidair 
worden. Daaraan kunnen we zien, hoezeer vrouwen zichzelf en elkaar voor tenminste de laatste 
eeuwen, zo niet langer, circa 4.000 jaar wellicht, hebben verzwakt.  

De terugkeer van de vrouwelijke energie wil niet zeggen, dat we nu allen huiselijker worden, want dat  
heeft niets met mannelijke of vrouwelijke energie te maken, maar met de rolpatronen binnen een 



patriarchaat of matriarchaat. Deze worden vaak verward met vrouwelijk-, of mannelijkheid. Het 
onderdrukte geslacht hoort binnenshuis, zorgt voor de kinderen en doet het meeste werk. Daarnaast 
moet het aantrekkelijk zijn. Het onderdrukte geslacht vertoont meer schaamte m.b.t. het lichaam. 
Het onderdrukkende geslacht leeft meer buitenshuis en heeft bezit en macht. Dus dit deel van de 
rolpatronen wisselt, al naar gelang we in een matriarchaat of patriarchaat leven. Tijdens de 
omslagperioden echter spelen deze factoren haast geen rol meer. Ook uiterlijk is er weinig verschil, 
wat kleding en haardracht en zelfs spier- of vetmassa betreft. Men kan zelf kiezen, wie voor de 
kinderen zorgt en wie werkt. 

1.d. De aardse energie:

De aardse energie van 2018 is een rustige en gedegen energie, praktisch en met 
verantwoordelijkheidsgevoel. Het gaat om materiële dingen, grond en bodem, dieren,  bezit, werk 
dat iets voortbrengt, ons voedsel en de zorg voor het lichaam, dus wat we eten en drinken. En wat 
deze dingen betreft, kunnen we beginnende broodnodige veranderingen verwachten, die meer in 
overeenstemming zijn met een natuurlijk leven. Al wordt 2018 een rustiger jaar, er worden wel 
belangrijke dingen tot stand oftewel aan het rollen gebracht. We zoeken meer duurzaamheid, 
eerlijkheid, meer aandacht voor elkaar, betere communicatie,  beter naar elkaar luisteren en 
integriteit. De energie zal socialer, principiëler en idealistischer zijn. Vanuit die houding verwachten 
we van onze leiders een heldere visie, tja… terwijl de omwenteling van onderaf komt en niet van 
bovenaf. We willen wel hard werken, maar het moet zinnig zijn en iets zinnigs tot stand brengen.  De 
kaarten lieten zien, dat veeteelt en landbouw volgend jaar een hoogst belangrijk thema gaan 
worden, omdat de ecocide al sterk bezig is.

Er kan in dit jaar veel gebeuren en vooral keren doordat het intuïtieve handelen dingen in beweging 
brengt. Het zal met name veranderingen betreffen, die al richting het nieuwe tijdperk gaan. We gaan 
op zoek naar onconventionele oplossingen voor onze langdurige problemen, die nu compleet uit de 
hand dreigen te lopen.

1. Wat zeggen de sterren?

Wat 2018 astrologisch tot een bijzonder jaar maakt is aan 5 belangrijke gebeurtenissen te koppelen, 
die dan plaats zullen vinden. 

1.Pluto zal conjunct zijn zuidelijke Plutoknoop op 20 graden Steenbok komen te staan. Dat wil 
zeggen, dat het bekende verleden (zuidelijke knoop oftewel drakenstaart) geconfronteerd wordt met 
een enorm krachtige transformatieve energie (Pluto). Aangezien Pluto ongeveer 248 jaar over een 
ronde door de dierenriem doet, gebeurt dit slechts eens in de 248 jaar. Transits van Pluto over de 
zuidelijke of noordelijke Plutoknoop kenmerken altijd een zeer belangrijke omslag, een verandering 
van richting. Oude machtsblokken en structuren lossen op en er verschijnt een nieuwe stroming. De 
laatste keer dat Pluto aan de andere kant, 20 graden Kreeft, op zijn noordnode stond, was begin 
jaren 30 van de verleden eeuw, rond 1931/32; de tijd van de grote dictatoren en de opkomst van 
Hitler, met alle gevolgen van dien. De energie was toen tegenovergesteld aan de huidige. Toen kreeg 
de oude energie een enorme kracht, zodat zij kon gaan domineren en voor een herhaling van een 
collectief trauma zorgde, terwijl de nieuwe energie werd tegengewerkt. De extreme situatie duurde 
tot transit(lopende) Uranus op zijn eigen zuidknoop op 14 graden Tweeling kwam te staan in 1945. 

In 2018 is het precies andersom. Wanneer Pluto op zijn eigen zuidelijke knoop komt te staan 
(transiteert), kunnen we een begin van een nieuwe energie verwachten.  Dat was b.v. het geval rond 
de tijd dat Luther bezig was met zijn kritiek op de verloedering van de rkk. Die beweging was niet 
tegen te houden. Toen was echter geen sprake van eind en begin van een nieuw tijdperk. En dat 
zullen we vanaf 2018 ook meemaken. De nieuwe energie sijpelt al een tijdje in, maar vanaf 2018 



kunnen we van een hoogtepunt praten. De dans van de afwisseling, die wij als strijd zullen zien, 
omdat we onbewust zijn, kan duren, totdat transit weer op zijn zuidknoop komt te staan. Dat zal in 
2028 het geval zijn. 

De eerste van de vier keer, dat Pluto op zijn drakenstaart komt te staan, is al in februari 2018:  6.2. 
tot 19.3. 2018. Omdat alles energie is, kunnen we de eerste keer een uitzuivering en heling van oude, 
collectieve wonden verwachten, wat vrij pijnlijk is, omdat de oude gevoelens en gedachten weer 
omhoogkomen.  Oude wonden en trauma’s hebben een lage energie, die de opname van hogere 
frequenties tegenhouden. Daarom is de voorafgaande heling noodzakelijk.  Vervolgens komt Pluto 
nog drie keer langs en wel 

28.6 tot 13. 7.2018

 en 13 12.2018 tot 20.1.2019 

en vanaf 24.8. tot 11.11.2019.

De in 2018 heersende rustige aarde-energie zorgt ervoor, dat de conflicten niet in iets ergers uit 
zullen aarden, want de oude energie zal proberen, de nieuwe stroming met alle geweld tegen te 
houden. Dit niet alleen in de vorm van de macht van de superrijken, bepaalde banken en 
megabedrijven, maar ook op geestelijk vlak, in de vorm van valse gidsen e.d. Ze werken o.a. via ego 
vlijen op ons in en voorzien ons van valse informatie. Dat is al aan de gang. De strijd zal zich ook 
weerspiegelen in regeringen en alle dan nog aanwezige machtsblokken. Het zal de laatste opleving 
van een stervend tijdperk zijn. Deze laatste opleving is weliswaar al sinds 25-30 jaar aan de gang, 
waarin de oude , onbewuste en mannelijke energie absurd werd. Dat is een normaal verschijnsel van 
een stervend tijdperk. Maar rond 2018 zullen we het hoogtepunt ervan beleven. De doorbraak zal 
komen, zodra oeroud leed en (collectieve) trauma’s zijn doorleefd. 

Het rommelt al in de machtsblokken, mede door klokkenluiders, sinds het jaar 2008, toen Pluto het 
teken van de Steenbok in liep. Oude structuren lossen op, er komt veel aan het licht m.b.t. tot 
machtsblokken, wantrouwen en angst daarbinnen nemen toe. 2018 zal zich kenmerken doordat een 
piek wordt bereikt. Pas in 2024 zal Pluto  het teken Waterman inlopen en dat zal voor een 
revolutionaire, bevrijdende energie zorgen. Het jaar daarvoor loopt Pluto soms al de Waterman in en 
weer uit, zodat we voorproefjes krijgen.

 De rol van de volle maan 

De maan is de vormgever onder de hemellichamen. Vooral de volle manen spelen m.b.t. omslagen 
een grote rol. Ik zal me hier beperken tot de volle manen, waarbij Lilith, de Zwarte Maan meedoet, 
omdat mij is gebleken, dat het om speciale volle manen gaat. Een volle maan waar Lilith bij 
betrokken is, nodigt ons altijd uit om al met de vrouwelijke energie te werken: rust en stilte om op te 
kunnen nemen en helderheid te verkrijgen. 

1.1.2018 Volle maan 11 graden Kreeft. Pluto staat weliswaar nog net niet op zijn zuidnode, maar 
de zon staat bij Lilith en de maan bij de Zwarte Zon. Als we al een voorproefje van de 
intuïtie m.b.t. wie op welke positie thuishoort en wie niet willen, is het raadzaam, op 
deze dag eens alleen maar rustig te gaan zitten en verder niets. Deze Volle Lilithmaan 
laat ons dan ervaren, dat het zinvoller is, eerst rust te verkrijgen en daarmee helderheid 
(de vrouwelijke energie), opdat we dan te weten komen, hoe te handelen. In het Oosten 
wordt handelen vanuit rust woe-wei genoemd. 

28.6.2018 Volle maan 6 graden Steenbok. De maan staat bij Saturnus en Lilith en de zon bij 
Priapus. Ook hier wordt geadviseerd, deze dag een rustmoment in te lassen om de energie toe te 



laten. Deze volle maan zal een periode van schoonmaak in de hoge en hogere rangen 
“lostrappen” en dat door het intuïtieve inzicht, dat velen op hoge stoelen daar niet thuishoren. 

 Er komt nog meer bij:

3.De strenge examinator Saturnus zal vanaf 20.12.2017 tot 22.3.2020 Pluto in het teken Steenbok 
vergezellen. Hij zal streng zijn voor de machthebbers. 

4.En alsof dat niet voldoende is, zal Lilith, met haar kosmisch weten/intuïtie ook door de Steenbok 
gaan lopen en wel vanaf half november 2017 tot augustus 2018. Dat zal voor een groter inzicht bij 
de mensen zorgen, wat eigen verantwoordelijkheid nemen en posities in de maatschappij betreft, wat  
dat inhoudt (hoog is niet = beter!) en wie wel of niet op welke positie hoort. Ze laat ons het plaatje 
van het orkest zien en wie voor valse noten zorgt. 

Dit alles bij elkaar zorgt ervoor, dat gedurende de genoemde tijden in de bovenetages behoorlijk 
wordt opgeruimd. Een uitvinding uit de jaren 70, de topmanagers, die sinds de jaren 80/90 heel veel 
leidinggevende posities innemen en wel zo ongeveer overal, zullen hun positie kwijtraken. Dat is ook 
hoognodig, omdat intussen de verhouding niet productieve topmanagers met een torenhoog 
inkomen en productieve werknemers op 40/60 is komen te staan, dus 40% topmanagers tegenover 
60% werknemers. Om aan de steeds absurder wordende looneisen van de topmanagers te voldoen, 
moeten nu 3 onderbetaalde productieve werknemers het werk van 10 mensen zien te verrichten. Ook 
de kaarten lieten zien, dat de topmanagers twee jaar geleden al over hun top waren, maar dat niet 
zagen aankomen, en vanaf 2018 gaan heel veel koppen rollen.

5.Alsof dat nog niet voor genoeg opwinding zorgt, zal de revolutionaire planeet Uranus in 2018 alvast  
voor een half jaar het teken Stier inlopen en wel van 15.05 tot 6.11.2018. Pas in 2019 zal Uranus 
definitief de Stier betreden. Uranus zal voor onverwachte, plotselinge  veranderingen zorgen op het 
vlak van geldverdeling, lonen, landbouw, veeteelt, bosbeheer, landsgrenzen, landeigendom e.d. Ook 
het thema basisinkomen zal actueel worden. Uranus door Stier gecombineerd met een vrouwelijke 
energie gaat om het inzicht, dat een natuurlijke landbouw en veeteelt een vereiste is. Dat vraagt ook 
een meer natuurlijke manier van leven en eten. Het is mogelijk, dat deze thema’s na 6 november 
weer eventjes op de achtergrond raken, totdat Uranus weer de Stier in loopt 6-3- 2019.

De onvoorspelbare revolutionair Uranus staat onder andere voor plotselinge, onverwachtse 
gebeurtenissen en invallen, technologie, het zenuwstelsel en de neurologie, uitvindingen, straling en 
frequenties, de astrologie, de digitale sector. Wat dat laatste betreft, verwachtte ik al, toen Uranus 
het teken van de Vissen verliet en de Ram in liep (maart 2011) dat het onduidelijke windows, een 
product, dat alle Vissenkenmerken draagt: onduidelijk, gevoelig voor aanvallen, virussen, phishing 
enz. vervangen zou worden voor een deugdelijker systeem. Maar dat gebeurde niet. In plaats 
daarvan werd in snel tempo iets nieuws van hetzelfde verkocht en kwamen we om in onnodige 
vernieuwingen en gadgets, die in een hoog tempo (Ram) op de markt kwamen. Windows was te 
lucratief om te vervangen, hoe vervelend ook voor de klanten. Zolang Uranus door de Stier zal lopen, 
tot april 2026, kunnen we ervan uitgaan, dat het wat rustiger wordt. In het jaar 2018 verwacht ik 
weliswaar veranderingen in deze sector, maar geen grote; eerder iets met ordening en vormgeving. Ik  
hoop wel, dat uiterlijk 2020 windows door een deugdelijker en gebruiksvriendelijker systeem 
vervangen zal worden.

We gaan ervan uit, dat ons leven verder in toenemende mate zal digitaliseren. Daarvoor hebben we 
echter grondstoffen nodig, veel grondstoffen. Als we in dit tempo zouden doorgaan wat het gebruik 
van grondstoffen betreft, zullen deze, al naar gelang om welke stof het gaat, binnen 40 – 80 jaar 
opgebruikt zijn.



3.Wat zeggen de kaarten?

3.a. Collectief

Dit jaar gaat het met ons op en af. Sinds een poosje is de energie dusdanig, dat eraan gewerkt wordt 
dat de juiste mensen elkaar vinden. Er lagen nog veel stenen op het pad, in de vorm van  negatieve 
gedachtepatronen door oude pijn, die meestal al vele levens oud is. Om hiervan af te geraken, zal in 
de eerste helft van 2018 de pijn nog een keer doorleefd worden (zie ook bij Pluto in Wat zeggen de 
Sterren?).  Nadat we van oude wangedachten zijn bevrijd, zal rond het midden van 2018 een enorme 
energie-impuls komen, om vernieuwing mogelijk te maken door ons inspiratie, moed en daadkracht 
te geven. Na deze impuls, in de tweede helft van 2018, gaan we kansen en mogelijkheden zien. Tegen  
het einde van het jaar is de gevoeligheid toegenomen en voelen we ons onzeker, kwetsbaar, wellicht 
bang of we hebben spijt. Het gaat dus op en af: reiniging en pijn en daarna enorme opluchting, weer 
een reiniging enz. zoals we al bij het hoofdstuk over de astrologie konden lezen, worden we nu van 
veel oude wonden en pijn bevrijd. Onze toekomstverwachting is afhankelijk van onze instelling: de 
ene helft is bang, alles kwijt te raken door de verandering, angst voor verlies en de andere helft ziet 
de noodzaak van de overgave aan dat, wat ons ware wezen is. Ze voelen, dat de verbroken 
verbinding (in onze mind) tussen geest en materie wordt hersteld.

Terwijl mensen in gegoede kringen nog bezig zijn met expansie, geld en macht, vernietiging van 
gezondheid en de natuur, is de energie van het komende tijdperk al bezig en dat vooral op het lokale 
vlak. 

Er is ook een culturele omslag op komst – wel, alles zal veranderen, dus ook dat. De heerschappij van 
de westerse, blanke man komt tot een einde. De USA is aan het verzwakken. Trump ziet zich 
gedwongen te leren het hoofd te buigen. .De USA zal aan macht en invloed in de wereld inboeten. Ik 
zie daar veel problemen in 2018. De USA zal door China en ev. ook andere Aziatische landen geholpen  
worden. In de USA zit nog wel een heel groot machtsblok in privéhanden, wel te verstaan: de federale  
bank. Ik zie Azië opkomen als nieuwe grootmacht. Tot nu toe keken westerse regeringen neer op o.a. 
Azië. Deze arrogante houding moeten ze leren loslaten. China is al eerder een grootmacht geweest. In  
Azië worden gevoelige eigenschappen geëerd en niet zoals hier voor ziek of zwak verklaart. Ik zie Azië  
in 2018 dan ook niet arrogant of hoogdravend worden, maar bescheiden en correct blijven. Ik zie in 
de kaarten dat de digitale en de voedingssector groot zijn in Azië.  We zullen in 2018 ook geen 
bedreiging ondervinden van Noord-Korea. Dit land zoekt en vindt in 2018 wel een sterke 
medestander. In Turkije zijn in de tweede helft van 2018 wel opzienbarende veranderingen te 
verwachten. Tot nu toe kon Erdogan zijn macht ongestoord uitbreiden. Daar zal in 2018 een einde 
aan komen, domweg omdat hij te ver gaat en daarmee medestanders gaat verliezen. Eerst zal de zich  
opbouwende tegenstand niet zichtbaar zijn, later wel.  Erdogan zal noch sympathie, noch enige hulp 
ondervinden, zodat hij moet vluchten. Over Australië is te zeggen, dat het in 2018 weinig invloed zal 
hebben.  In Israël zie ik vooral binnenlandse (militaire) acties om daar de orde te handhaven. Voor de 
Arabische landen zal 2018 een jaar van welvaart zijn. Wat het basisinkomen betreft zie ik 
wereldwijd, dat de tegenstand zich oplost, zodat schot in dit idee komt. Steeds meer landen 
sympathiseren ermee. 

Wat vaccinaties betreft gaan steeds meer mensen zich beter informeren en daardoor aan het nut 
twijfelen en vrezen, dat hun kinderen juist gevaar zullen lopen. De farma-industrie ziet haar winsten 
bedreigt en onderneemt steeds agressiever acties – dwanginentingen. Daarnaast zie ik wel, dat een 
bepaalde richting, die de farma-industrie in wil oftewel wil blijven volgen, niet mogelijk is. Ook deze 
sector kent vernieuwingen. 

De digitale wereld: Microsoft zal in 2018 last ondervinden van het voorproefje van Uranus in de Stier 
(zie hoofdstuk 2), omdat dat op vernieuwing, de geboorte van iets nieuws wijst. In het begin brengt 



dat vaak chaos en moeilijkheden  met zich mee. Het is ook mogelijk dat een geplande fusie mislukt. 
De ondernemingen zullen niet succesvol zijn. Vooral gedurende de transit van Uranus door de Stier zie  
ik allemaal vruchteloze pogingen. Wat de users betreft was het beeld niet helder. Er waren acties met  
een goede bedoeling te zien, vooral op social media, vooral de omgang met elkaar zal daardoor 
verbeteren en daarmee bij velen ook de kijk op de mensheid. Ongewone en bijzondere acties die 
voortvloeien uit de ongewone, unieke tijd.  

Wat de op hol geslagen voedingsmiddelensector betreft zie ik, dat daar krimp en versobering 
noodzakelijk zijn. En wat dat betreft zie ik dat met name in Azië. 

Monsanto: is zeer doelgericht bezig (ecocide), zeer manipulatief en (levens)bedreigend voor wie niet 
meewerkt. Al is Monsanto internationaal bezig met alle gevolgen van dien, zie ik de ergste schade 
toch in Zuid-Amerika: een landbouwgif zorg voor beschadiging bij ongeboren kinderen. Het verhaal 
over het Zikkavirus, zeggen de kaarten, is niet meer dan een afleidingsmanoeuvre. Ik zie echter een 
verandering gaande, want de energie van Monsanto wordt niet meer gevoed, maar tegen gehouden 
(zie hoofdstuk 2). 

Wat de pers betreft heerst zoveel verwarring, misleiding, bewust gestuurde onjuiste berichtgeving en 
geheimhouding, dat we moeten wennen, om op onze intuïtie te leren vertrouwen, om waar en 
onwaar van elkaar te onderscheiden.  Ze  brengen steeds vaker misleidende berichten in dienst van 
de farma-industrie. Ook onderling heersen hier misverstanden en men houdt zich vaak niet aan 
afspraken. Wat pers/media betreft zie ik vernieuwing, m.n. op het digitale vlak. 

IS: hebben al sinds enige tijd problemen om de verschillende opvattingen over het geloof onder een 
hoed te brengen. Het is niet mogelijk. Steeds meer mensen die daar meededen, veranderen van 
inzicht en willen niet meer vechten. 

Vrije, milieuvriendelijke energie: eigenlijk zijn de energieproblemen al sinds enige tijd opgelost 
geweest. Maar bedrijven, die daar absoluut geen interesse in hadden en hebben , zoals de 
oliebranche, hielden en houden de uitvindingen tegen, al moeten ze over lijken gaan. De eerste 
waterstofauto werd al in de jaren ’60 in Californië uitgevonden. Meteen nadat er berichten over in de 
pers verschenen, hoorde men er niets meer over. Veel later is deze auto “heruitgevonden”; de auto-
industrie roept, dat morgen al de eerste waterstofauto’s van de lopende band zouden kunnen rollen. 
De oliebranche zit echter dwars. Dat is maar een van de voorbeelden. De kaarten zien in 2018 nog 
geen verandering in deze situatie komen. Op andere vlakken zal wel een doorbraak komen, en wel 
door resolute acties, maar nog niet op dit vlak; wel op het vlak van topposities.

 Als collectief advies kreeg ik het volgende: Zodra een zaak van alle kanten bekeken is, met anderen is  
besproken, is het omzetten van de kwestie in de daad belangrijk. We mogen echter leren, dat hierbij 
timing zeer belangrijk is: niet te vroeg, niet te laat. Denk niet dat het doen en laten van een eenling in 
deze tijd niet belangrijk is.  

4.Europa

Wat macht in de wereld betreft, zie ik in de kaarten, dat Europa internationaal weinig in de melk te 
brokkelen heeft. Europa bevindt zich – geheel ondemocratisch - in de machtsgreep van banken en 
topambtenaren van de EU. De stress, veroorzaakt door (top)managers groeit de Europeanen boven 
het hoofd, wat voor toenemende ziektes en burn-out zorgt; en voor overhaast genomen besluiten, 
beïnvloed door het bankwezen.  Voorts zie ik, dat hier iets niet in orde is, wat het water betreft. Er 
kunnen zich een soort van rampen voordoen, die zijn bedoeld om Europa wakker te schudden. We 
zullen in ieder geval eerst behoorlijk van iets schrikken. Toch later zie ik opluchting. Europa zal in 2018  
meerdere schokken ervaren. We zullen bang worden, maar dat is niet nodig, want we zullen niets 
verliezen. Het gevaar dat Europa gaat teisteren zal uiteindelijk overwonnen worden. Het kan om 



natuurrampen gaan (m.n. Zwitserland, Frankrijk, Spanje?)  en/of om het uitbreken van een ziekte – 
dit veroorzaakt door al de giffen in de landbouw, waarvan alleen al Roundup goed is voor een 
complete ecocide. Het zal wel een verenigend effect op ons hebben. 

De biologische sector in Europa werd in het verleden behoorlijk verziekt door (stiekeme en geheim 
gehouden) overnames van foute bedrijven en volgens de kaart ook door de farma-industrie. Er gaan 
echter steeds meer mensen zelf groente en fruit telen in de eigen tuin, op het dakterras of de 
stadstuinen. De kaarten zeggen, dat de farma-industrie daar niet blij mee is. 

De euro: er is veel in beweging, het gaat op en af, maar in het algemeen blijft de euro redelijk stabiel. 
Er zijn problemen m.b.t. de euro door een vorm van diefstal en dat komt aan het licht. Op financieel 
vlak blijft de leiding in handen van  de trojka topbankiers en topambtenaren in Brussel. Het zal even 
duren eer dit machtsblok zal verbrokkelen. De kaarten zeggen, dat ons financiële systeem toe is aan 
een grondige verandering. Dat voorzie ik vanaf 2019, wanneer Uranus door het teken Stier gaat 
lopen. Het bankwezen in Europa heeft nog wel veel macht en staan daarmee boven de regeringen 
van de deelnemende landen. Topmanagers enz.: hun simpel, eenzijdig en onevenwichtig systeem 
krijgen steeds meer mensen door. 

De kaarten wijzen op veel onrust binnen Europa, wellicht mede door ziekte en natuurrampen. Deze 
rampen zijn echter voor onze ontwikkeling noodzakelijk. Het gaat om een uitzuivering (zie hoofdstuk 
2), waarna altijd opluchting volgt. Wat het bankwezen betreft heb ik alvast 10 jaar vooruit gekeken. 
Of je het voor mogelijk houdt of niet, banken zullen leren, dienstbaar te zijn aan de klanten. Voor 
Engeland zal blijken, dat de timing voor de Brexit niet gunstig was gekozen, zodat ze niet verder 
komen. In dat geval trekken ze zich daarvan terug. Engeland werd door de EU “bang gemaakt”, 
dreigen en bang maken is meestal effectief. Toch zie ik deze angst verdwijnen en Engeland zal steun 
ondervinden.  Engeland zou nu voor veel ongezonde situaties een oplossing kunnen vinden, het land is  
echter niet opgewassen tegen de macht van de farma-industrie en het bankwezen. Voor Europa zie ik  
2018 nog geen basisinkomen, maar het is slechts een kwestie van tijd, enkele jaren. 

De Europese huizenmarkt is oververhit, waardoor de huursector later in het jaar in een crisis zal 
geraken. Ook deze bel gaat barsten. De farma-industrie is bezig met veel vernieuwingen, veel 
geheimhouding. Er worden nieuwe, ondeugdelijke vaccins gemaakt. De media wordt gebruikt voor 
leugencampagnes. Ze zal in 2018 niet tevreden zijn met de resultaten. Ze staan te twijfelen of ze een 
nieuwe koers zullen inslaan, omdat blijkt, dat ze het te ver hebben gedreven, zodat ze veel artsen en 
hulpverleners tegen zich in hebben genomen – ze hebben ze door. Duitsland is moeilijk bestuurbaar 
geworden, omdat ongeschikte en donkere krachten steeds meer macht verkrijgen. Ik kreeg het beeld 
van de zonsverduistering en dat is al eerder aan de gang. Dat brengt het land in gevaar. Mensen 
worden bang. Angela Merkel is correct en kan beperkingen op de juiste wijze doorvoeren. Ze vraagt 
niet teveel van anderen. Ze beschikt over de juiste intuïtie m.b.t. leiding geven, met Lilith in huis X in 
haar horoscoop. Transit Saturnus door haar horoscoop laat zien, dat ze al een tijdje erg moe moet 
zijn en eens een keer aan haar lichaam en gezondheid moet denken.  Men is hier sterk bezig met 
vernieuwingen en dat heeft met topmanagers te maken, die ook hier in alle belangrijke instanties 
enz. zitten en voor een slecht beleid en financiële verliezen zorgen. We krijgen weinig te horen over 
wat werkelijk in Spanje gebeurt. Hier zien de kaarten een genomen beslissing op medisch vlak. 
Ernstige tekorten in Italië, geldtekorten door banken veroorzaakt. Frankrijk heeft een sterke positie in  
de EU. Hier gebeurt veel, dat willens en wetens niet door de beugel kan.  Er zal iets aan het licht 
komen in Denemarken. Is wellicht een klokkenluider uit het bankwezen. Banken richten zich op 
Oostbloklanden. Rusland is ook bezig met veranderingen. Putin moet vechten om zijn positie. 
Zweden blokkeert wat niet goed voor de natuur is. We mogen er een voorbeeld aan nemen. Rusland 
is bezig met vernieuwingen. Tekorten, diefstal enz. komen aan het licht. Wat België betreft zien de 
kaarten iets met huizen, dat ziek maakt. Het is in 2018 een populair land om te gaan wonen. Hier 



laten de kaarten grote veranderingen op medisch/zorgvlak zien, zodat de boel niet gaat instorten. 
Ook onder artsen wint de homeopathie aan populariteit, wat de farma-industrie tevergeefs tracht te 
ondermijnen. Nederland bevindt zich in een machtsgevecht  die de rest aan  democratie volledig 
dreigt te ondermijnen. 

De medische sector binnen Europa kan op veranderingen rekenen, die met name door artsen en 
hulpverleners worden geïnitieerd. Ze kunnen niet meer op een verantwoorde wijze hun werk doen, nu  
het door niet medisch onderlegde, geldbeluste topmanagers en de farma-industrie wordt bepaald. 
Nederland is qua kwaliteit van de top tot  de bodem gedaald, en qua kosten tot de top gestegen, het 
is intussen de duurste zorg in Europa. Steeds meer artsen dringen aan op broodnodige veranderingen 
in het jonge doorgeslagen, patriarchale, medische systeem. Veel ideeën hebben al met de nieuwe 
energie te maken. Hoe harder de farma-industrie doorgaat op de weg van zelfverrijking ten koste van  
de patiënten, des te sterker artsen en hulpverleners de kant van de nieuwe energie kiezen. Alles heeft 
twee kanten. De hulpverleners zien al aankomen, dat het medische systeem in gaat storten, als zo 
wordt doorgegaan. Steeds meer artsen hebben de vele leugens, meestal zogenaamd medisch 
onderlegd,  van de farma-industrie door. Vooral omdat steeds meer medicijnen in China en India 
wordt gemaakt, niet altijd in een keurig laboratorium, maar met plastic emmers in een garage e.d., 
zodat vervuiling optreedt, nepmedicijnen worden geleverd enz., waardoor de eerste doden al vielen, 
is het vertrouwen in pillen snel aan het zakken. De kaarten lieten nog iets zien, dat ik onder 
voorbehoud schrijf: er bestaat de mogelijkheid dat vanuit de farma-industrie een ziekte Europa in 
wordt gestuurd (epidemie, hart of longen?) en ze hebben de “remedie” al klaarliggen. Artsen zijn 
echter nog zeer gericht op een harmonische aanpak, op het bewaren van de harmonie. Ze willen 
meer verbinding, meer samenwerking. Medici willen ook, dat de medische opleidingen weer terug in 
handen van artsen komt. En ze willen weer zelf kunnen beslissen over hun werk. 

Brussel-EU: de kaarten laten zien, dat men geheime relaties onderhoudt, waarmee 
langetermijnplanningen worden gemaakt. Wat wij vanuit Brussel te horen krijgen in 2018 zijn loze 
woorden. 

Europawijd wint de homeopathie aan sympathie, vooral onder de artsen. 

 

5.Nederland

2018 zijn de sterren premier Rutte nog goed gezind. Het top thema, waar de regering zeer mee in hun  
maag zit is de veeteelt en landbouw. De dieren worden op een manier gehouden en gevoed, dat ze 
ziek worden. Ik zie veel zieke dieren en de ziekte is ernstig en kan wellicht overslaan op de mensen. Of  
heerst er soms een epidemie onder de dieren? Ze zijn in ieder geval sterk verzwakt, dus licht vatbaar. 
De landbouw gebruikt veel teveel giftige stoffen, die ook nog doordringen tot in het grondwater. We 
plegen al een tijdje ecocide en nu kan men er niet meer omheen, dat hier drastische veranderingen 
nodig zijn, omdat op deze manier doorgaan ons duidelijk op een ramp doet afstevenen. De landbouw 
staat op een kruispunt, nu veranderen naar biologisch, kleinschalig of de ramp afwachten. Helaas 
oefent de regering teveel verkeerde, dictatoriale druk uit.  Ook moeten we veel minder vlees gaan 
eten, wat de meeste mensen niet graag willen horen. We zijn intussen vleesverslaafd geworden, eten 
3 keer per dag vlees. Voor deze extreme vleesconsumptie zijn megastallen nodig. In de vlees- en 
zuivelsector worden dieren alleen nog maar gezien als vlees- en zuivelproducenten en niet als 
voelende en intelligente wezens. In verband met onze dierindustrie werd al holocaust geroepen, maar  
dat besef dringt nog niet door. Maatregelen om met de vleesconsumptie te minderen, zijn 
onontkoombaar.  Ook het toenemende gebruik van landbouwgiffen moet minderen, omdat de 
ecocide al in een vergevorderd stadium is. Zo zijn al ¾ van onze insecten verdwenen, om eens een 



voorbeeld van de vele te noemen. Daarnaast rijst de vraag, of de producten wel nog gezond te 
noemen zijn.

Er wordt nu duidelijk, heel duidelijk, dat we zo niet kunnen doorgaan. Er zijn drastische maatregels 
nodig en wel nu. Kleinschaliger werken, gifstoffen weglaten, veel  minder vlees en zuivel gebruiken 
zullen als oplossing worden aangedragen. Het aantal mensen dat helemaal geen vlees meer gebruikt,  
neemt toe. 

De biologische sector heeft een moeilijke tijd gehad. Toen groen ging boomen, kwamen ook hier de 
topmanagers kijken, wat er te halen valt. Maar vanaf 2018 zal er een verandering ten goede 
beginnen. Steeds meer boeren schakelen uit pure noodzaak over op biologisch.

In de Nederlandse horoscoop zal Pluto drie keer over de planeet Mars zal lopen. De eerste keer was al  
in 2017, precies vanaf de verkiezingen en drie maanden daarna. De verkiezingen bleken niet gladjes 
te zijn verlopen, omdat in ieder geval ten minste bij tientallen (volgens de kranten) stembureaus de 
telling alleen van de eerste vier partijen van het stembiljet was doorgegeven. En toch vond men een 
hertelling niet nodig. Een zware deuk (Pluto) voor onze democratie (Mars als Heer XI). Wat we niet 
zagen was, welke krachten en machten achter de schermen bezig waren. Ik ben benieuwd, wat we 
van de daarna komende keren zullen ondervinden, ook wat machtige landen/bedrijven ev. uit het 
buitenland betreft en wat daarvan naar buiten zal komen: We mogen volgende data in de gaten 
houden:

8.1.-6.2.2018

14.7.-29.8.2018

2.11.-13.12.2018

  Dit zal in de regering leiden tot enorm onderling wantrouwen en fikse machtsgevechten, zodat een 
groot deel van het jaar niets wezenlijks uit de handen van deze regering zal komen. Pas tegen het 
einde van dat jaar zal er enige toenadering komen, omdat het wantrouwen minder wordt. Een 
verdere uiting zal een gebeuren op economisch vlak zijn, waardoor Nederland zich het slachtoffer zal 
voelen t.a.v. een buitenlands bedrijf of regering – het loopt in elkaar over.

In Nederland is de basis van het gebeuren niet de medemenselijke relatie maar de economie. Op dat 
vlak wordt met verve gehandeld en nieuwe kansen worden aangegrepen. Er heerst onvrede m.b.t. 
een aanbod op materieel vlak. Nederland heeft niet veel in de soep te brokkelen, en het nieuwe 
gebeuren is niet gunstig voor ons. Eerst is onze houding gelaten, maar de angst en onzekerheid 
neemt gaandeweg toe. We voelen ons het slachtoffer van de machtigen. Eind 2018 zie ik ons 
defensief wantrouwig zijn m.b.t. een onverwachtse  wending van de vervelende situatie. Het is ons in 
het begin niet duidelijk, of dat de genadeklap is of de redding. We mogen ons echter niet afwijzend 
opstellen, al lijkt de bedoeling eerst niet duidelijk. Het zal wel goed komen. Het grootste deel van de 
bevolking is enigszins gevangen in saaiheid door de materiële instelling. 

Het specifieke advies voor Nederland luidt: Denk minder in “ik” en meer in “wij”. Dat zou al veel 
schelen. 

De huidige regering bevindt zich in een klimaat van wederzijds/onderling onbegrip. Ook hier is de 
tweedeling te zien van de ene helft, die vast wil houden aan ik-zucht, materialisme, onbewuste 
overlevingspatronen en de andere groep, die zich daaraan wil ontworstelen. D.w.z. dat de 
opvattingen zeer ver uiteenlopen. Dat zal voor veel misverstanden zorgen, wat het onderlinge 
wantrouwen alleen doet toenemen. Pas tegen het einde van 2018 zullen deze misverstanden 
opgelost worden. 



Na 25 jaar topmanagers in de wereld beseffen langzaam aan steeds meer mensen, wat de rol van de 
topbestuurders in het huidige verval van het maatschappelijke welzijn wereldwijd is, omdat hun 
geldhonger onverzadigbaar is. Hun werkwijze is overal hetzelfde: stelling Nr. 1 is verstand van 
zaken/het bedrijf is niet nodig om leiding te geven, maximalisering van de winst voor een eigen 
topsalaris door verslechtering van het product, door steeds minder werknemers steeds meer werk te 
laten doen tegen een steeds minder wordende vergoeding; maximalisering van de winst ook door 
vergroting van het bedrijf, ev. door fusering, want hoe groter het bedrijf, hoe groter het eigen loon. 
Bij bijvoorbeeld scholen en ziekenhuizen is het gebleken, dat te groot averechts werkt. Daarnaast is er  
het principe van wantrouwen en controle, waardoor de papierwinkel steeds groter wordt en absurde 
vormen heeft aangenomen. In de gezondheidssector zijn artsen ingeperkt door protocollen, waaraan 
ze zich hebben te houden;  Werknemers worden onder druk gezet, bang gemaakt onder ander  door 
beoordelingsgesprekken. Zorgen voor producten die steeds sneller kapot gaan, b.v. door zwakke 
onderdelen erin te laten bouwen. Dat is zeer verslindend, wat onze schaarse grondstoffen betreft. 
Afhankelijk van de grondstof is er nog een voorraad van 40-80 jaar. Door hun ondeskundigheid m.b.t.  
het bedrijf, waar zij leiding geven, worden veel fouten gemaakt. Alles werd slechter en duurder. 

Als men hun ene sterk patriarchale werkmethode begrijpt, ziet men de symptomen, die reden tot 
klachten geven, in hun samenhang, zoals b.v. de absurde papierwinkel.  

Dit beleid, dat zich de laatste afgelopen jaar samen met de komst van topmanagers heeft ontwikkeld,  
is dermate onevenwichtig, dat nu zelfs wetenschappers ervan uitgaan, dat dit alleen in een hele grote  
klap kan eindigen en wel zo groot als de ineenstorting van het Romeinse rijk in de 5e eeuw n.C. 
Ze proberen nu, de komende klap te verzachten. Dat kan alleen, door deze topbestuurders van hun 
functie te ontheffen. 

Deze topmanagers en topcommissarissen bevinden zich intussen overal, al begon hun neergang, met 
name in de privésector  al 2 jaar geleden. Vernieuwingen zie ik voor Nederland met name in de 
bovenste etages, op de hoge en dure posities. Hetzelfde geldt ook voor België. 

Ook binnen de door niet medisch opgeleide managers  geleide gezondheidszorg valt deze tweedeling 
op. We vinden haar wereldwijd, overal. En enerzijds de geldgerichte meelopers en anderzijds de 
patiënt gerichte vernieuwers.  En ook hier heersen misverstanden en onenigheid door het grote 
contrast in geestelijke houding. De vooruitgang wordt eerst nog enorm tegen gewerkt. En ook hier 
lossen de misverstanden zich tegen het einde van 2018 op. 

 Nederland heeft qua kosten de op één (USA)  na duurste zorg. Helaas is de afgelopen 25-30 jaar de 
ooit eens goede kwaliteit van deze zorg sterk gedaald, zorgwekkend sterk zelfs. De hele zorgsector 
wordt geleid door topmanagers. Ze zitten in de thuiszorg, ziekenhuizen (daarom de fusies dus), de 
farma-industrie, in de thuiszorg, in de zorgverzekeringen enz. Sinds we het “verdienmodel” hanteren, 
werd de zorg in hoog tempo slechter en duurder. We hebben nog nooit zoveel pillen geslikt, de 
kindersterfte, die hier 40 jaar geleden nog het laagst in Europa was, neemt enorm toe, steeds meer 
mensen zijn ziek. De schuld schuift men anderen in de schoenen, de vroedvrouwen en de vergrijzing. 
Helaas geloven veel teveel mensen dat nog. Intussen wordt wel toegegeven, dat de vergrijzing 
minder wordt. Steeds meer mensen halen de 60 niet eens. Om goed te kunnen blijven verdienen, 
werden alternatieve therapieën in het verdomhoekje gezet en lopen zelfs gevaar, verboden te 
worden. 

In de kaarten zag ik 2 jaar geleden al, dat de zorg door leugens (ook artsen worden voorgelogen) en 
bedrog aan elkaar kleeft en op punt van instorten staat. Ik heb dat een arts verteld en hij beaamde 
het. Hij bevestigde ook wat de kaarten nu aangaven: de managers in de medische business, en vooral  
in de farma-industrie kennen absoluut geen scrupules. Ze gaan over lijken. Het draait alleen nog 
maar om geld en nog meer geld. Maar het toppunt is bereikt. Veranderingen zijn in zicht. 



In Nederland zie ik minder drastische veranderingen dan in het buitenland, maar veranderingen zijn 
niet meer tegen te houden. Toch komen nu steeds meer artsen en hulpverleners in opstand, met 
name tegen de farma-industrie. Ik zie ook iets gebeuren met de banden op medisch vlak, die 
Nederland met Spanje heeft. 

Er worden binnen de zorg belangrijke besluiten genomen, want topmanagers en farma-industrie 
domineren heel sterk. Toch ook hier verzwakt hun positie doordat ze ongeloofwaardig gevonden 
worden.  

Wat de veel omstreden vaccinaties betreft, zie ik veel acties om het verder te promoten, maar ook 
veel protesten van ouders, die zich goed over dit onderwerp hebben geïnformeerd.  

Voor de alternatieve/complementaire zorg  zie ik, dat deze zich in de gevarenzone bevindt, omdat de  
farma-industrie bang zijn voor hun mega- inkomsten. Vandaar dat deze sector nu alleen in het 
verborgene het een en ander kan voorbereiden. Vooral de homeopathie tracht men door laster in de 
media (de werking berust alleen maar op verbeelding = placebo-effect) bij de bevolking in een slecht 
daglicht te zetten. Intussen is er in het buitenland wel al een nieuwe oftewel meer natuurlijke, 
gezondere en goedkopere stroming bezig. Zo bestaat er in Engeland een kliniek die met voeding, 
dieet, kruiden en specerijen werkt; in Duitsland komen nu voedingsartsen.  Er wordt iets geregeld wat  
CBD- en THC-olie betreft. Het betreft iets, dat door schuld van de mensen was ontstaan en wat weer 
rechtgezet moet worden. 

Basisinkomen: er zal veel over gesproken worden, zeker gedurende het halve jaar, dat Uranus alvast 
door het sterrenbeeld Stier loopt, maar zodra Uranus weer terugloopt in de Ram, zal dit thema op ijs 
worden gelegd, tot het jaar daarop. Wat dit thema betreft zie ik in de kaarten, dat men op het 
allerhoogste niveau allang beseft, dat een basisinkomen nodig zal zijn; het is slechts een kwestie van 
tijd. Dat door automatisering, digitalisering, robotisering arbeidsplaatsen verloren zullen gaan, wist 
men daar al vanaf de jaren 70. Toen werd het bankensysteem veranderd, zodat haast alle 
geldverkeer sindsdien via banken loopt en om de kroost ook in toekomst van makkelijk geld te 
kunnen voorzien, werd het “beroep” van de topmanager uitgevonden. De kaarten voorzien wel, dat 
onze kinderen in  ieder geval een basisinkomen zullen krijgen. 

Er heeft in de jaren 70 in Canada al een experiment met een basisinkomen plaatsgevonden, dat 5 jaar  
heeft geduurd. Het was zeer succesvol. Kleine boeren hadden minder stress om de oogst en i.v.m. 
ziekte, jongeren leerden langer door omdat de noodzaak om zo snel mogelijk geld te verdienen er niet  
was, veel mensen gingen meer tijd besteden aan waar hun hart werkelijk lag, b.v. hun roeping. 
Ziekenhuizen liepen leeg omdat mensen minder stress hadden en minder vaak ziek werden. Financieel  
was dit experiment goed haalbaar. Al de andere vormen van uitkeringen vielen weg, wat de 
papierwinkel aanzienlijk verkleinde en zodoende een enorme kostenbesparing opleverde.   

Wat onroerend goed betreft lijkt het wel of de oververhitte situatie meer in evenwicht komt. Wellicht  
omdat mensen bang zijn voor meer nadelige maatregelen door de regering voor huizenbezitters in de  
toekomst. Banken en energiebedrijven slanken af. Dit zijn ook 2 sectoren waar nog veel managers 
zitten. Vernieuwingen betreffen het afstoten van topmanagers en wellicht ook topfunctionarissen 
met 10-20 overbetaalde functies. Er zijn ook vernieuwingen in de zorg te zien en in de media. 

Kinderen worden steeds intuïtiever en passen daarmee slechter/niet in het huidige strakke 
schoolsysteem. Wij onbewuste volwassen begrijpen onze kinderen daarmee steeds minder. 
We onderschatten ze enorm.  

Lieve lezer, veel heb ik weg moeten laten, omdat dit formaat prognose al haast een boekwerk is 
geworden. Ik wens iedereen een goede tijd toe en houd jezelf en de aarde gezond.


